

John Lewis Stock Number	78748221
Product Name	Merrymaker 240g Limited Edition Candle

Warnings and Pictograms (ensure these are the correct size, minimum 10x10mm):

Caution: Only burn this candle on a level, heat resistant surface. Do not burn for more than 4 hours at a time. Keep wick trimmed to 5mm. Stop using when 10mm of wax remains or wick disk becomes visible. Allow wax to harden before moving. Take care when extinguishing the flame. Keep candles 10cm apart and allow headroom for flame.

Attention: Veiller à brûler cette bougie sur une surface plane et résistante à la chaleur. Ne pas brûler plus de 4 heures consécutives. Garder la mèche coupée 5mm. Arrêter son usage lorsqu'il reste 10mm de cire ou que le disque de mèche devient visible. Laisser la cire se solidifier avant de déplacer. Soyez prudent lorsque vous éteignez la flamme. Garder les bougies espacées de 10cm et laissez un espace libre pour la flamme.

Ingredients: ((12356,798a-Octahydro-2,3,8,9-tetrahydro-2-naphthyl)ethan-1-one)

Warning: May cause an allergic skin reaction. Toxic to aquatic life with long lasting effects. Keep out of reach of children. IF ON SKIN: Wash with plenty of soap and water. If skin irritation or rash occurs. Get medical advice/attention. Dispose of contents/container to approved disposal site, in accordance with local regulations.

Contains / Contient: Hexyl salicylate, Linylol acetate, alpha-Pinene, beta-Pinene, d-Limonene.

May produce an allergic reaction. / Peut provoquer des réactions allergiques.

Attention: Peut causer réaction allergique avec la peau. Toxique pour les organismes aquatiques avec des effets à long terme. Garder hors de portée des enfants. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU, laver à grande eau et avec du savon. Encas d'irritations: Consultez l'avis d'un médecin. Disposer du contenu et/ou du contenant dans un site approprié, en accord avec les réglementations locales.



5 060244 575448



MADE IN UK
PS-CAN240MM H8H3-3NWH-T10A-05ST



Trademarks and copyright owned by the Paul Smith group. Made under license for the Paul Smith group by Colour & Stripe Limited. All Rights Reserved. UK: 2nd Floor, Curtain Road, London EC2A 3BX +44 20 7054 5410. EU: 9 Rue Emile Auzat / 5017 Paris +33 18 005 8187. USA: 6525 Gibbs Drive #504 San Diego, CA 92123

Manufacturer's name, address and telephone number	Colour & Stripe Limited, Patchwork Brands, 2nd Floor, 135 Curtain Rd, London, EC2A 3BX
Weight / Volume	240g
UFI	H8H3-3NWH-T10A-05ST